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Ons kenmerk 2023-0077286 

Betreft Beantwoorden artikel 40-vragen inzake Dordt is en blijft evenementenstad 

 
 
 
Geachte dames en heren, 
 
Bij brief van 13 april 2023, bij ons ingekomen op 18 april 2023, heeft u op grond 
van artikel 40 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad namens 
respectievelijk fractie VVD, fractie GroenLinks, fractie PvdA, fractie VSP, Fractie van 
Waardhuizen, fractie Beter Voor Dordt, fractie Forum voor Democratie en fractie 
Op Ons Eiland vragen gesteld met betrekking tot evenementen in Dordrecht. 
Wij hebben uw vragen genummerd en beantwoorden deze vragen als volgt. 
 
Vraag 1. De organisatoren van Dancetour hebben aangegeven te stoppen en 

naar een ander concept op zoek te gaan, maar daarvoor ook een 
nieuwe locatie nodig hebben omdat het niet meer op de Spuiboulevard 
kan. Klopt het dat deze locatie niet meer beschikbaar is voor 
evenementen en kunt u daar meer toelichting op geven? 

Antwoord De Spuiboulevard is vanaf tweede helft van dit jaar inderdaad niet 
meer beschikbaar voor (grootschalige) evenementen. De 
gemeenteraad heeft in 2018 de gebiedsvisie Spuiboulevard vastgesteld 
en in 2022 het Stedenbouwkundig Raamwerk en Beeldkwaliteitplan 
Spuiboulevard. In het verlengde van deze visie worden de 
Spuiboulevard en omgeving op dit moment ontwikkeld, waarbij het 
gelijktijdig uitvoeren van (bouw)werkzaamheden inclusief benodigde 
transporten en het organiseren van evenementen niet haalbaar is. De 
Spuiboulevard is na herontwikkeling niet meer geschikt voor 
(grootschalige) evenementen doordat de woningen te dicht op de 
geluidsbron komen te staan. 

 
Vraag 2. Is er tussen de organisatoren en de gemeente contact om een nieuwe 

locatie te vinden en kunt u al aangeven welke locatie(s) in beeld zijn 
en of er nog belemmeringen zijn om daar het evenement te kunnen 
organiseren en welke dat dan zijn? 

Antwoord De organisatoren van de Dancetour hebben een goed contact met de 
gemeente Dordrecht. Zij hebben op dit moment nog geen concrete 
ideeën voor een nieuw jongerenfestival op Koningsdag, maar denken 

Gemeente Dordrecht 

Spuiboulevard 300 

3311 GR  DORDRECHT 

T 14078 

www.dordrecht.nl 

 

Contactpersoon 

W. de Prie 

T (078) 770 4237 

E w.de.prie@dordrecht.nl 



Datum 30 mei 2023 

Ons kenmerk 2023-0077286 

 
 
 

Pagina 2/4 

daar toekomstgericht over na. Dit heeft echter wel tijd nodig, zowel 
creatief, productie- als locatie technisch. 

Inspelend op de vraag van de organisatoren en passend bij de 
problematiek van schaarste in openbare ruimte die in het nieuwe 
evenementenbeleid als aandachtspunt wordt geformuleerd, is een 
traject opgestart waarbinnen een onderzoek wordt uitgevoerd naar het 
programma van eisen waaraan een nieuwe evenementenlocatie zou 
moeten voldoen. Op basis van dit ontwerp wordt naar een of meerdere 
locaties gezocht in de stad Dordrecht (binnenstad, wijken en 
gebiedsontwikkelingen). In de eerste helft van 2024 wordt het 
overzicht met mogelijke locaties aan u voorgelegd. 

 
Vraag 3. Deelt het college de zorg van de organisatoren 'dat in Dordrecht van de 

ene na de andere evenementenlocaties afscheid wordt genomen'? Kunt 
u een overzicht geven welke locaties er de afgelopen tien jaar zijn 
afgevallen? 

Antwoord Dordrecht heeft als stad nog steeds de ambitie om een 
toonaangevende evenementenstad te zijn. Het afnemend aantal 
(evenementen)locaties in de openbare ruimte, is in de komende jaren 
landelijk een van de grootste bedreigingen van de evenementensector. 
Ook Dordrecht heeft te maken met deze bedreiging. 
De gemeenteraad heeft het uitgangspunt vastgelegd dat de 
binnenstedelijke verdichting niet ten koste mag gaan van de 
evenementen in onze stad. Maar om deze ambitie van voldoende 
evenementenlocaties ook waar te kunnen maken (en de afname van 
locaties een halt toe te roepen) zal de gemeenteraad scherpe keuzes 
moeten maken en daar ook standvastig in moeten zijn. 
Een overzicht van de evenementenlocaties die de afgelopen tien jaar 
zijn afgevallen. 

Volledig weggevallen: 
- Spuiboulevard: in het kader van woningbouw en verbeteren 

bereikbaarheid binnenstad met Openbaar vervoer; 
- Stadswerven: in het kader van woningbouw; 
- Middenzone Gezondheidspark: in het kader van woningbouw. 

Deels weggevallen of beperkter beschikbare evenementenlocaties:  
- Vrieseplein: in overleg met de bewoners is gekozen voor een 

andere onderlaag waardoor beperking in genre en grootte 
evenementen is ontstaan; 

- Statenplein: de aanwezigheid van de weekmarkt blijkt in praktijk de 
beschikbaarheid van deze locatie voor evenementen sterk in te 
perken; 

- Achterom: door verplaatsen van markthandelaar weekmarkt; 
- Houttuinen: creëren zitgelegenheid en uitbreiding terras; 
- Scheffersplein: de continue aanwezigheid van terrassen maakt het 

gebruik van deze locatie voor evenementen zeer beperkt; 
- Biesbosch: door Natura 2000-regelgeving is gebruik deels beperkt. 
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Voldoende beschikbaarheid van evenementenlocaties vraagt om 
scherpere keuzes en aanvullende kaders van de gemeenteraad. Door 
locatie(s) primair voor evenementen beschikbaar te stellen of bij 
multifunctionele inzet van locaties voldoende ruimte te geven voor 
evenementen. Dat vraagt om aanvullende kaders van de 
gemeenteraad op het gebied van de balans tussen levendigheid en 
leefbaarheid, open ruimte en groen en hoe om te gaan met 
concurrerend ruimtegebruik van openbare ruimte zoals bijvoorbeeld 
terrassen. Scenario's hiervoor en daarvoor benodigde kaders en keuzes 
zullen wij aan de gemeenteraad voorleggen bij het nieuwe 
evenementenbeleid die voor de zomer zal worden voorgelegd. Hiermee 
hangen ook diverse andere beleidsdocumenten samen, zoals de visie 
op de inrichting en gebruik van het Statenplein, een nieuwe horecavisie 
en daaruit voortvloeiend terrassenbeleid en een nieuwe marktvisie. 

 
Vraag 4. Hoe denkt het college in onze verdichtende stad ook te kunnen 

(blijven) voorzien in voldoende en geschikte locaties voor 
grootschaligere evenementen als Dancetour? 

Antwoord Zoals aangegeven wordt op dit moment een basisontwerp voor een 
evenementenlocatie ontwikkeld, zowel facilitair als in sfeer. Deze 
informatie wordt gebruikt als middel om te komen tot de realisatie van 
aanvullende evenemententerreinen. In de zoektocht naar de juiste 
locaties, zijn de kaders die de gemeenteraad meegeeft voor het 
multifunctioneel gebruik van de openbare ruimte van doorslaggevende 
betekenis. 

 
Vraag 5. Deelt het college onze mening dat Dordrecht een toonaangevende 

evenementenstad moet blijven en dit dus gepaard gaat met voldoende 
locaties? 

Antwoord In het politiek akkoord en in de startnotitie voor nieuw 
Evenementenbeleid onderstreept het College B&W het belang van 
evenementen voor de stad Dordrecht en de wens om een 
toonaangevende evenementenstad te blijven. Om die bijdrage te 
kunnen blijven leveren, is het noodzakelijk dat in samenwerking met 
andere beleidsterreinen en maatschappelijke partijen daarvoor de 
faciliteiten worden gecreëerd. De economische wederkerigheid is 
essentieel hierbij. Daarnaast bepalen de kaders die uw gemeenteraad 
meegeeft, de voorwaarden waarmee gewerkt wordt. 

 
Vraag 6. Deelt het college de mening dat ook de jongeren doelgroep in 

Dordrecht voldoende gelegenheid moet hebben om een evenement in 
eigen stad te kunnen bezoeken? 

Antwoord Die mening delen wij. Aan de basis voor het evenementenbeleid van de 
stad Dordrecht staat als norm geformuleerd dat iedere Dordtenaar (dus 
ook jongeren) minimaal één keer per jaar een evenement in eigen stad 
kan bezoeken die in zijn/haar behoefte voorziet. 
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Vraag 7. Deelt het college de mening dat er nu nog onvoldoende evenementen 
voor jongeren zijn in onze stad? En hoe denkt het college (na het 
wegvallen van Dancetour) voldoende andere evenementen te kunnen 
faciliteren die de jongeren doelgroep in afdoende mate bedient? 

Antwoord Deze constatering wordt door het college gedeeld. De jongeren vormen 
een doelgroep die binnen het huidige evenementenaanbod minder 
goed worden bediend en waar bij de herijking van het 
evenementenbeleid aandacht aan zal worden besteed. Op basis van de 
regeling Impuls Jongerencultuur zijn al de eerste beleidstappen ingezet 
om hier verandering in te brengen. Deze middelen worden in 2022, 
2023 en 2024 door het Rijk beschikbaar gesteld om jongeren actief te 
betrekken om hun weerbaarheid, algemeen welzijn en persoonlijke 
ontwikkeling te bevorderen. In Dordrecht wordt op dit moment gewerkt 
aan een jongerenfestival door BOD-events in september 2023, een 
netwerkorganisatie voor jongeren door Bibelot, mobiele geluidsstudio's 
om in verschillende wijken en/of bij scholen in te zetten en ontmoeting 
te faciliteren door de Popcentrale. 

Binnen het Big Rivers festival wordt in samenwerking met de 
organisatoren van Het Monument eveneens een jongerenprogramma 
opgezet. 

 
Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Hoogachtend, 
 
Het college van Burgemeester en Wethouders 
 
 
 
 
C.H.W.M. Post A.W. Kolff 
secretaris burgemeester 


